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Koosolek Antsla Noortekeskuses, 26, oktoober 2023

Algus kell 17,00, lõpp kell 18,50

Juhatas Liisa Loreena Värton

Protokollis Paul-Oskar Puusepp

Osalesid Laura Lääts (veebis), Kauri Kelner, Gerthy-Liisa Hansalu, Kirke-Adora

Kärgenberg, Liisa Loreena Värton, Paul-Oskar Puusepp, 

noorsootöötajad Eerika Lääts ja Mari-Liis Pärna 

volikogu liikmed Merike  Prätz,  Üllar  Salumets,  Jaanus  Pruuli,  Kaspar  Kurve,

Raivo Vallner, 

vallavanem Avo Kirsbaum, 

kultuuri- ja noorsootöö spetsialist Helen Laidma

Läbirääkimised päevakorra asjus.

Kinnitati järgmine päevakord:

1. Tutvustus ring 

2. Noortel võimalus osaleda komisjoni koosolekutel veebi teel.

3. Soovitused ning muudatused noortevolikogule

4. Õhtuvestlused

5. Muud teema
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1. Tutvustus ring

Liisa Loreena alustas koosolekut ning tutvustus ringi idee oli Kaspar Kurvel.

Tutvustamisel ütlesime oma nime, mis on meie ülesanded noortevolikogus ja

muud.

2. Noortel võimalus osaleda komisjoni koosolekutel veebiteel

Liisa Loreena esitas endal probleemi osaledes komisjoni koosolekul veebiteel,

mille  puhul  keelduti.  Paul-Oskar  rääkis  enda  poolelt,  et  tema  ei  saa

koosolekutel osalde, kuna need algavad kooliaegadel. 

Otsustasime:  Volikogu  räägib  läbi  noortel  anda  võimaluse  veebi  teel

osalemisest ning sotsiaal ja tervishoiukomisjoni esimees proovib komisjonide

kellaaegu ning asukohti muuta.

3. Soovitused ning muudatused noortevolikogule

Eerika rääkis, et noortevolikogu kahe aasta koosseis on lühike, kuna noored

esimese  aastaga  veel  harjuvad.  Volikogu andis  välja  soovituse,  et  üks  liige

tuleks noortevolikogu koosolekutele. 

Kaspar Kurve ning Laura Lääts lahkusid koosolekult.

Otsustasime: Plaan on teha avalduse, mis pikendab noortevolikogu koosseisu

kolmeks aastaks. 

4. Õhtu vestlused

Arutati millal teha järgnevaid õhtu vestlusi ning mis võiksid olla õhtu vestluste

eesmärgid.

Otsustasime:  Praegune  eesmärk  õhtu  vestlustega  on  noored  kurssi  viia

erinevate teemadega.

5. Muud teemad

Üllar  tegi  ettepaneku,  et  õpetab  lauamängu.  Noortevolikogu  arutas

tunnustusüritusest, kus Eerika rääkis, et noored ka tunnustaksid. Arutati millal

toimub järgmine koosolek ning kus see koosolek võiks toimuda.

Otsustasime: Järgmine noortevolikogu koosolek on 8.detsember. Asukoht veel

selgub.
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Paul-Oskar Puusepp

Juhataja Protokollija


